
Vážení rodiče, sportovní přátelé,                                                       25.9. 2024 

Rád bych vás informoval o vývoji činnosti ČKPK. 

K dnešnímu dni proběhla jednání na úrovni Magistrátu Č.K., finanční odborem školství a tělovýchovy 

JK, vedením plaveckého bazénu v Českých Budějovicích a některými školami ohledně pronájmu 

tělocvičny. 

V současné době kdy se blíží konec roku a veškeré sportovní oddíly mají své aktivity rozběhnuté, jsme 

víceméně na pozici provizória tak abychom mohli pokrýt aspoň základní požadavky ČKPK – což se 

nám daří. Od prvního ledna budeme již zahrnuti do rozdělovníku požadavků jako ostatní kluby( to se 

týká hlavně Plaveckého bazénu Č.B) 

Doprava minibusem na bazén v Č.B je organizačně i finančně zajištěná. Individuální doprava možná. 

V současné době máme přislíbenou vodu v Č.B.  

1. úterý od 15.00 hod pro malé plavce ( 50m bazén na šířku cca 20m). Zde je v jednání 

prostřednictvím Magistrátu Č.K. informace pro ředitele škol o možnosti pouštění dětí dříve 

z výuky. Tak aby stihly odjezd autobusu do Č.B. Toto provizorní řešení bude vyžadovat 

součinnost nejen škol ale i rodičů. 

2. Ve čtvrtek máme přislíbenou vodu od 17.00  pro větší plavce, kteří zvládnou trénink na 50ti 

metrovém bazénu( na délku). 

3. Další dva tréninky v Č.K. budou formou suché kondiční přípravy, místa a časy budou 

upřesněna po domluvě se správci a provozovateli. Jeden kondičně herní bude pro menší 

plavce. Druhý již  částečně plavecký specializovaný bude pro starší plavce.. 

Od prvního ledna pokud se nám nepodaří ještě v měsíci říjnu rozšířit trénink o jedno plaván,í budeme 

zařazeni do normálního rozdělování sportovišť.  

Po jednání JK a Magistrátu Č.K. máme přislíbené financování do konce roku s tím, že se počítá pokrytí 

potřeb i v dalších obdobích.  

Organizačně tato situace bude vyžadovat určité změny. Děti na základě zaplacení klubového 

příspěvku obdrží registrační průkaz klubu, který jim umožní vstup do autobusu, na plovárnu, 

tělocvičny a pro malé dřívější odchod ze školy. 

Rozumím tomu, že se Vám zdají opatření trošku šroubovaná, ale můžu Vás ubezpečit, že je to otázka 

pouze „rozjezdu“. Těmito problémy si musela projít více jak polovina jihočeských klubů při 

rekonstrukci jajich bazénu. Na závěr mi dovolte říci jedno přání, neberte dětem plavání,.ČKPK se 

pousiluje o hladký náběh do „normálního“ chodu klubu. 

Současně připomínám možnost zúčastnit se podzimního plaveckého soustředění viz pozvánka na 

našich  www.ckpk-plavani.cz, tyto stránky prosím pravidelně sledujte, pokusím se vám předávat 

aktuální informace. 

Věřím, že to společnými silami zvládneme. 

S pozdravem  Dr. Skřičil Fr.  Předseda ČKPK  f.skricil@seznam.cz, 722142149 

http://www.ckpk-plavani.cz/
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